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Konferencja „Inwestycje z branży gazowniczej”

 
24 maja 2016 r. odbyła się konferencja pt. „Inwestycje z branży gazowniczej” organizowana przez Polskie Górnictwo Naftowe i Gazownictwo SA, GAZ-SYSTEM S.A. i Polska Spółkę
Gazownictwa Sp. z o.o. oraz Izbę Gospodarczą Gazownictwa. Uczestnikami konferencji byli przedstawiciele firm z branży gazowniczej zrzeszonych w Izbie.
 
W pierwszej części spotkania Łukasz Kroplewski, wiceprezes PGNiG, przedstawił referat dotyczący kierunków rozwoju GK PGNiG w najbliższych latach w oparciu o aktualizację
strategii. Sławomir Sieradzki, przedstawiciel GAZ-SYSTEMU, zastępca dyrektora Pionu Rozwoju zaprezentował strategię i plany inwestycyjne operatora do roku 2025. Tomasz
Blacharski, prezes PSG,  poinformował o planach inwestycyjnych spółki w zakresie sieci przesyłowych na lata 2016-2020.
 
W drugiej części konferencji dyrektorzy zakupów największych spółek w branż przedstawili modele zakupowe funkcjonujące w ich przedsiębiorstwach, a także wytyczne do nich.
Reprezentantem PGNiG na konferencji była Agnieszka Olszewska, dyrektor Departamentu Zakupów. Dyrektor Pionu Zakupów GAZ-SYSTEMU, Anna Bednarek i jej zastępca,
Przemysław Kotwicki zaprezentowali najważniejsze obszary inwestycji, podkreślając budowę kluczowych gazociągów i tłoczni gazu w najbliższych latach. Model PSG wraz z
wnioskami z poprzednich konferencji w oddziałach spółki przedstawiła Katarzyna Mikuta, Dyrektor Departamentu Zakupów w PSG. Atmosfera dyskusji, która wywiązała się po
prezentacjach, była bardzo gorąca. Uczestnicy i prelegenci debatowali nad wdrożonymi ostatnio zmianami w modelach zakupowych, kwestii kontroli wypłacalności wykonawcy
(zwłaszcza dla podwykonawców) z poziomu inwestora, jak i modelu zakupowego w formie aukcji.
 
W ostatniej części konferencji uczestnicy mogli wysłuchać pani Moniki Zalewskiej, głównego specjalisty z działu projektów komercyjnych w Narodowym Centrum Badań i
Rozwoju. Bardzo duże zainteresowanie wzbudziła tzw. ”szybka ścieżka” dla prowadzenia projektów badawczych i rozwojowych. Uczestnicy, dzięki uprzejmości agencji rządowej,
mogli bliżej zapoznać się ze sposobem funkcjonowania i warunkami udzielania finansowania przez tę instytucję.
 

 
 


